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Geachte Griffier,

Gaarne onderstaand bericht doorsturen aan B. en W. en de Raadsleden van de
gemeente Woerden.

Bij voorbaat dank.

Met vriendelijke groet,

Aan het College van Burgemeester en Wethouders,
Aan De Raadsleden van de Gemeente Woerden,

Geacht College.
Geachte Raadsleden,

Uw gemeente geeft telkens aan dat de bewoners van Woerden (van te voren)
geïnformeerd worden als er in hun omgeving belangrijke wijzigingen
plaatsvinden. U geeft ook aan dat er dan mogelijk een contactpersoon
aangewezen wordt die antwoord kan geven op vragen die verband houden met
deze wijzigingen.
Deze informatie over wijzigingen wordt niet altijd gegeven.
Wij zijn niet ingelicht over de Hogewal, niet over de Wilhelminaschool, niet
over plannen nu in het Bredius, niet over de "duiker" (wat gewoon een brede
onderdoorgang wordt) onder de Oostdam.

De Hogewal
Over de Hogewal zou een (Zoom)gesprek plaatsvinden met de heren  
en .
Echter, wij hebben aangedrongen om voorafgaand aan het gesprek aan ons
vast gegevens/ tekeningen van de voorstellen A, B en C
te geven, zodat wij wisten waarover het ging en gerichte vragen konden
stellen.
De gegevens werden ons telkenmale geweigerd. De gegevens zouden
uitgelegd worden tijdens het Zoomgesprek.
Dit gesprek hebben wij geweigerd. Wij gaan geen vergadering in zonder
gegevens die daar besproken worden.

Plannen in het Bredius
Wij hebben vragen gesteld over de voortgang van het Brediusplan.



Daarvoor kregen wij een contactpersoon aangewezen, de heer .
Ondanks herhaald verzoek om antwoord, wordt er sinds 16 december niet
meer gereageerd.
Ik geef u hieronder de briefwisseling.

De Wilhelminaschool
Op vragen over plannen rond de Wilhelminaschool kregen wij uiteindelijk een
contactpersoon aangewezen.
Na een korte briefwisseling werd er niet meer gereageerd op onze aanvullende
vragen.
Als bijlage zenden wij u de briefwisseling.

De "duiker" onder de Oostdam.
Hierover zijn wij niet en nog steeds niet geïnformeerd. Ook niet over de
gevolgen voor "druk" bootverkeer.

Graag uw reactie en antwoord op de vragen rond bovengenoemde projekten.

Met vriendelijke groet,

 Woerden

Geachte heer ,

Dank voor uw uitgebreide informatie.

Echter, niet op al mijn vragen en opmerkingen is gereageerd.

Bomen bij Babylon

3 december 2020 heb ik geschreven naar  dat er op dat 
moment al drie dagen lang bomen gekapt werden op het terrein 
Babylon. Als het goed is heeft u deze mail van haar gehad. Buiten 
de boom die al eerder op de hoek gekapt is, werden er nog 5 zeer 
grote bomen gekapt.
Bovendien is er op dat zelfde moment een boom (treurwilg) in het
water terechtgekomen. Boom nr. 7.
Deze zeer grote boom ligt nog steeds in het water.
Het bedrijf dat de bomen later snoeide/kapte in het Bredius was
hetzelfde als bij Babylon.

Inderdaad zit er (ruim) rond de woning vervuilde grond.
Echter nog niet alle grond is onderzocht. Men gaat er vanuit dat er
meer vervuilde grond is.
De oprichters van Stichting Hofstede en Stichting Landgoed
Bredius (als vroegere fanatieke milieu-activisten) hadden zeker
meer werk
moeten maken van de vervuilde grond. Althans zij weten er ook



van af (rapportages).
Vervuilde grond zit ook rond de Brediusboerderij (advies is hier
niet te diep te graven), zeer waarschijnlijk bij de twee kavels
(oude vuilstort, nog niet onderzocht, waarom niet ?) en bij de
zwembadkavels.
De opbrengst van de kavelverkoop zou nu gebruikt worden als
ruilobject voor de Stichtingen.
De stichtingen willen alleen instemmen met de kavelverkoop, als
het geld maar ten goede komt voor de herbouw van de boerderij.
En de gemeente moet dan ook nog de kosten van de sanering
dragen.

Vergunning voor Hofstede Batestein etc.

Er mag dan misschien een vergunning verleend zijn voor horeca,
maar de gemeente moet zich wel aan de landelijke eisen houden
en dat zijn voldoende parkeerplaatsen op eigen terrein.
Door de onduidelijkheid waar het hele plan telkens mee omgeven
werd (ook nu nog, geen invulling in tekeningen van de
bestemmingen)
was (en is) niet bekend waar parkeerplaatsen komen.
Overigens was het onderzoek naar parkeerplaatsen in de
omgeving niet juist.
Het onderzoek moet minimaal 4 x plaats vinden over
verschillende dagen, ook weekenddagen. Dit is niet gebeurd.
Ik heb gesproken met de onderzoekers. Zij waren bovendien
stomverbaasd dat er in de omgeving zoveel evenementen
gehouden werden. Dat wisten zij niet.

Voorlichtingsavond plan Bredius

Op deze voorlichtingsavond werd er nog hevig gediscussieerd
over de indeling van de verschillende gebieden. Nog niet alles
stond vast.
Ook de wijze van financiering stond ter discussie.
Op onze mededeling dat er misschien wel door ons gesponsord
zou kunnen worden, werd enthousiast gereageerd.
Wij vroegen om wat cijfers over de financiële situatie van de
Stichtingen betreffende Bredius.
Zij zeiden immers dat zij de ANBI status hadden.
De penningmeester vertelde dat zij achter liepen met de cijfers,
dat er nog geen cijfers waren en dat het bestuur nog steeds zijn
handtekening niet had gezet onder de cijfers van 5 jaar lang.

Het bestuur had de financiële cijfers nog steeds niet willen

goedkeuren.

En nu, na zes jaar, hebben de Stichtingen nog steeds geen

voldoende geld opgehaald voor de herbouw !

Kontroleert de gemeente dan niet wat zij aan de Stichtingen aan
subsidies geven en wat de Stichtingen ophalen ?
Overigens zei men dat men zo spoedig mogelijk zou proberen wat
cijfers te geven. Cijfers hebben we nooit gehad.
Tijdens deze voorlichtingsavond was dus heel veel nog onzeker
en onduidelijk.



Bomenkap van de eiken

Ook op de voorlichtingsavond is nooit gesproken over kap van
eiken en "het verwijderen van opschot aan de van Kempensingel".
Wat verdwijnt er dan in dit gebied ?
En wat komt dan in de plaats van "opschot dat verwijderd moet
worden"?

Graag ontvang ik nog nadere informatie,
Misschien is een gesprek ook zinvol.

Met vriendelijke groet,

Op 09-12-2020 21:51 schreef 
< >:

Geachte mevrouw ,

Op verzoek van mevrouw  reageer ik bij deze 
op uw mail. Zij is voor mij uitvoerend projectleider 
voor de aanleg van het nieuwe centrumgebied van het 
Landgoed Bredius

Bomen bij Babylon

De bomen bij Babylon horen niet tot ons
projectgebied, dus daar weet ik de details niet van. Ik
weet dat daar een boom gekapt is op het landtongetje
achter Babylon omdat die ziek was. Dit liep niet via
ons maar via het team dat gaat over groenbeheer. Als
het recent om meer bomen gaat dan hoor ik graag van
u wanneer dit heeft plaats gevonden, dan kan ik
navraag doen in de gemeentelijke organisatie.

Bomen Bouwweg

Recent is ook de bouwweg langs de  
aangelegd. Hiervoor is wat opschot gekapt langs het 
oude toegangspaadje, waaronder enkele bomen. Dit is 
echter al ruim voor 1 november gebeurd en daarover 
heeft mevrouw  u via de mail geïnformeerd.



Bodem

Het is ons inderdaad bekend dat er rond de woning
 vervuilde grond zit. Heeft u het dan over 

dezelfde locatie? We zijn op dit moment offertes aan 
het opvragen om dit in overleg met de
omgevingsdienst netjes te saneren voordat het een
dierenweide een speeltuin en twee kavels wordt. De
sanering zal in de eerste helft van 2020 plaatvinden.

Centrumgebied landgoed Bredius en horeca

Wat betreft de horeca in het landgoed is de
vergunning al in 2019 verleend. Een half jaar
daarvoor hebben de stichting Hofstede Batestein en
de Stichting Landgoed Bredius u daarover
geïnformeerd tijdens een informatieavond. Ik was
daar namens de gemeente ook aanwezig en heb u daar 
volgens mij ook ontmoet. Nog een jaar eerder hebben 
beide stichtingen ook een informatieavond voor de 
buurt georganiseerd waar de gemeente niet bij 
aanwezig was.

Tegen de omgevingsvergunning is in 2019 door een
bewoner van de  bezwaar aangetekend. Ook op 
het punt van al dan niet voldoende parkeerplaatsen. 
Begin dit jaar is dit bezwaar afgewezen door de 
rechtbank en is de omgevingsvergunning daarmee 
onherroepelijk geworden. In juni 2020 heeft de 
gemeenteraad ook het geld beschikbaar gesteld voor 
de aanpak van wat wij het centrumgebied van 
landgoed noemen. Wat ons betreft is er daarmee 
voldoende informatie verstrekt en is de inspraak 
afgerond. Nu is het moment van uitvoering gekomen. 
Na de aanleg van de bouwweg is het even rustig als 
de bouwaannemer van de stichting voorbereidende 
werkzaamheden uitvoert voor de herbouw van de 
hofstede. In 2021 zullen zij starten met de herbouw 
van de hofstede Batenstein en aansluitend start de 
gemeente met de aanleg van het daarom heen 
liggende centrumgebied.

Voor de aanleg van het centrumgebied is het
noodzakelijk om ook de rest van het opschot aan de
Van Kempensingel te verwijderen. De waardevolle
kastanje bij de woning blijft in ieder geval staan,
evenals de meeste eiken langs de sloot die nu nog het
landgoed begrensd. Er zullen wel een paar van deze
eiken gekapt moeten worden vanwege een nieuw aan
te leggen sloot. Wij zijn nog aan het kijken hoeveel
dit er precies moeten zijn. Er komen andere bomen in
het gebied voor terug.

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben
geïnformeerd.



Met vriendelijke groeten,

Projectleider

Aanwezig maandag tot en met donderdag








